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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 4 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:   25 februari 

Tid:  17:00-19:30   

 

Ledamöter:   Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X 
Anki Roth v. ordförande  - 
Erik Österberg  X 
Tua Larsson Manelius  X 
Linus Gustafsson Maxe  X  
Leif Lundborg, suppleant  X 
Susanne Room, suppleant  X 
  - 
Ivar Lejbrink, lekmannarevisor - 

Maria Norbäck  X  (Delar av möte) 
    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Linus valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokollen från de två senaste styrelsemötena gicks igenom och lades till 
handlingarna 

• Ekonomirapport 
Maria rapporterade att medlemsantalet är lägre än samma tid förra året och 
gick igenom boksluten för 2020. 
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- Bokslut 2020 
Är helt klara. 
Resultatet för 2020 var bra.   
Personalens ansträngning att hålla nere kostnaderna och motionärernas 
benägenhet att köpa kortare abonnemang har bidragit till detta. 
 
Styrelsen beslutar att avsätta 450 000 till en periodiseringsfond, enligt förslag 
från revisorerna. 
 

- Utfall januari 
Ett sämre resultat i både F&S och Rörelseglädje. 
Den 49 dagars långa stängningen sätter sina spår 

 
- Prognos 2021, 2022 och 2023 

Maria har tagit fram prognoser för ett medlemsantal på 8500.  
 
 

• Lokalrapport 
 

- Treans lokal 
Ventilation och golv återstår. Fabriken där golvet tillverkas har brunnit vilket för 
med sig förseningar. 

Åtgärder för förbättring av ljudnivån från spinningssalen har gjorts. 

”Städrummet” håller på att färdigställas 

- Strängnäs  
Styrelsen beslutar öppna en ny Friskis&Svettis-anläggning i 
Larslunda,Strängnäs. 

 
 Med anledning av detta beslutar styrelsen att bilda två bolag. 

 
• Verksamhetsrapport 

I rapporten från Anki, som Kent framförde, sas blad annat: 
Utökade öppettider söndagar. 

  Ommöblering av personalens arbetsplatser har skett. 
 Gruppträningen har kommit i gång. 

  Kompletterade information för kompensationsstöd har skickats in. 
Petra börjar som VD/VC 3:e maj. Hon kommer att dessförinnan 
delta i en träff för verksamhetsledare  

. 
 

 
 

• RIKS 
Det ska komma information angående de nya restriktionerna. 

 Årsstämma 20:e mars. 
  En grupp som ska se över de allmänna villkoren kommer tillsättas. 
  Stora föreningsrapporten redovisas 12:e mars. 
  Ledarskapswebinar för föreningarna fortgår. 
  Verksamhetskonferans planerad till 2–3 oktober. 
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• Rapport från arbetsgrupp kring Allmänna villkor 
Styrelsen beslutar att lägga till en skrivelse gälladen ”Övriga villkor” i de 
Allmänna villkoren, enligt gruppen för slag. 

Tua kontaktar Sara. 

 

 

 

 
• Övriga frågor 
- Årsmötesförberedelser 

o Verksamhetsberättelse  
o Verksamhetsplan 
o Motion 
o Hedersmedlem 

Förslag från verksamheten finns 
o Ordförande 

 Jörgen Hedberg 
o Rapport från valberedningen 

Befintlig styrelse föreslås sitta kvar. 
Ny revisor ska tillsättas 

- Erbjudande 
Team Admin har tagit fram ett förslag på erbjudande för 6 månaders och klippkort. 
Styrelsen beslutar att vi köra erbjudande enligt förslag.  
Verksamheten beslutar när det passar bästa att göra det.  

 
 

• Nästa möte  
Ordinarie styrelsemöte 25:e mars kl 17.00 Digital. 

 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


